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Abstract (en)
1. Plaster thickness profile, for insulating plaster layers, with a profile edge constructed as offtake edge and two limbs which extend divergently forth
thereform, are constructed as expanded metal fields and serve for the fastening of the profile strip to a building wall by means of mortar-joining,
thereto, particularly edge profile strip, characterised by a construction, which is roofshaped in cross-section, of the offtake edge (11) of two narrow
strip bands (12, 13) extending in longitudinal direction of the strip and substending an opening angle (16), which is at least equal to the opening
angle (17) of the limbs (14, 15) extending divergently each from the other and constructed as expanded metal fields.

Abstract (de)
Das insbesondere zur Verwendung als Kantenprofilleiste bestimmte Putzdickenprofil für Dämmputze ist mit einer als Abzugskante ausgebildeten
Profilkante (11) und zwei sich von letzterer divergierend forterstreckenden Schenkeln (14, 15) in Form von Streckmetallfeldern versehen, die
zum Befestigen der Profilleiste an einer Bauwerkswand mittels Anmörteln dienen. Die im Querschnitt dachförmige Abzugskante besteht aus zwei
schmalen, sich in Leistenlängsrichtung erstreckenden Leistenstreifen (12, 13), die unter einem Öffnungswinkel zueinander verlaufen, der wenigstens
gleich dem von den Schenkeln (14, 15) eingeschlossenen Öffnungswinkel ist.
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